
Zápis z 19. schůze finančního výboru ze dne 17.03.2025 
 

Dne 17.03.2025 od 16.00 hod. proběhla v kanceláři vedoucího finančního odboru schůze 
finančního výboru města Hranic jmenovaného usnesením zastupitelstva města č. 15/2022-
ZM 2 z 24.11.2022  
 
Dle prezenční listiny bylo konstatováno, že je přítomno 7 členů, výbor tudíž je 
usnášeníschopný.  
 

Program:     
1. Rozpočtová opatření 
2. Materiály k projednání v zastupitelstvu města 
3. Různé 

 
 
Ad 1: 
Ing. Birnbaumová představila rozpočtová opatření, která jsou předkládána zastupitelstvu 
města ke schválení.  
Usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtová opatření v předloženém 
znění. 
Hlasování: pro 7 proti 0  zdrželo se 0 
Závěr:        Usnesení bylo přijato. 
 
 
Ad 2: 

Bod 12. Rozhodnutí o vstupu do MAS Hranicko, z.s. 

Finanční výbor doporučuje, aby se Město Hranice stalo členem MAS Hranicko, z.s. 

Usnesení: 
Hlasování: pro 4 proti 0  zdrželo se 3 
Závěr:        Usnesení nebylo přijato. 
 
 
 
Finanční výbor dále projednal bez přijetí usnesení tyto materiály předkládané zastupitelstvu: 
 

Bod 3. Dotace – granty 2025 v oblasti podpory investic a oprav tělovýchovných zařízení, 

kulturních zařízení a zařízení sociálních služeb. Předseda finančního výboru se dotazuje, zda 

dotace poskytované jednomu subjektu (stejné IČO) 200.000 Kč a 60.000 Kč je v kompetenci 

rady města, zda by nemělo již schvalovat zastupitelstvo 

  

Bod 4. Dotace – granty 2025 v oblasti tělovýchovy 

 

Bod 6. Výkup části pozemku parc.č. 1900/12 v k.ú. Hranice 

 

Bod 7. Nabídka odkupu stavby garáže lokalita Čechova ulice - Pod Synagogou 

 

Bod 8. Smlouvy o dílo - Ekoltes Hranice, a.s. - Věž staré radnice, ZŠ Tř. 1. máje, odizolování, 

Plot Drahotuše, Stavební úpravy č.p.48 Drahotuše 

Členové finančního výboru upozornili na velký nesoulad mezi cenou nabízenou spol. Ekoltes 

a cenou externí firmy 

 

Bod 10. Obrazy v majetku rodiny Heller ve sbírce Městských kulturních zařízení Hranice, p.o. 

Upozornění - není uvedena hodnota obrazů. 

 



Bod 14. Vyhodnocení Akčního plánu za rok 2024 a návrh nového Akčního plánu pro rok 2025 

Členové finančního výboru poukázali na to, že v akčním plánu není komplexní dětské hřiště, 

které v Hranicích chybí.  

 

Ad 3: 
Právní stanovisko k oprávnění finančního a kontrolního výboru provádět kontrolu obchodních 
společnosti založených a vlastněných obcí 
Členové finančního výboru se seznámili se právním stanoviskem advokátní kanceláře HSP & 
Partners.  
 
 
 
Termín příští schůze 23.04.2025         
 
 
 
 
Ing. Bc. Michal Ondra, MBA         
předseda finančního výboru                                  zapsala: Ing. Petra Birnbaumová 


